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OR-RM.0012.2.28.2020 
 

Protokół Nr 5/20 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 24 sierpnia 2020 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
 
Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 
komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji 
wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. Nieobecny radny Pan Patryk Bociek. 
 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek obrad, do którego 

zaproponował zmianę przez wprowadzenie punktu: 

2a) Informacja z działalności Gminnej Spółki Wodnej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji  6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”, 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Prezesa ZGKiM w Koronowie Sp. z o.o., dotycząca bilansu przychodów 

i kosztów w poszczególnych działalnościach spółki za 2019 roku oraz za I półrocze 

2020  roku. 

2a) Informacja z działalności Gminnej Spółki Wodnej w Koronowie. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Informacja Prezesa ZGKiM w Koronowie Sp. z o.o., dotycząca bilansu przychodów 

i kosztów w poszczególnych działalnościach spółki za 2019 roku oraz za I półrocze 

2020  roku. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do Protokołu. 

 

Radny Pan Bogusław Guziński – jakie są najpilniejsze potrzeby sprzętowe poza 

śmieciarką i zamiatarką, które mają zostać kupione? 

 

Prezes ZGKiM Pan Krzysztof Wodziński -  my sami kupimy też 1 śmieciarkę. Trzeba by 

było co roku wymieniać śmieciarki. Potrzebne są jeszcze dwie. Są też potrzeby zakupu 

dwóch samochodów asenizacyjnych. Ta zakupiona mała zamiatarka to się nadaje do 

zamiatania chodników. Zakład kupił też samochód z hds. Mamy problem z ludźmi. Brakuje 

nam kierowców z Kat. C. 

 

Radny Pan Bogusław Guziński – W tej chwili tymi inwestycjami zajmuje się wydział 

inwestycji w Urzędzie Miejskim. Czy Pan byłby skłonny, aby te sprawy były załatwiane w 

ZGKiM?. Myślę, że te zadania gdyby były w Zakładzie Komunalnym, byłyby lepiej 

dopilnowane.  Ja jestem za Zakładem Komunalnym. 

 

Prezes ZGKiM Pan Krzysztof Wodziński – to wymagałoby zwiększenia zatrudnienia w 

spółce. Musiałbym to skonsultować. Nie wiem jak to wygląda pod względem prawnym, 

ekonomicznym i pod względem przerobowym. Ja nie powiem nie, nie powiem tak. Trzeba 

usiąść i porozmawiać. 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski -  spółka  mogłaby wykonywać więcej 

zadań, ale nie wszystkie są wykonywane przez spółkę.  

 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz -  ja mam 3 pytania: 

1. Czy nastąpił jakikolwiek postęp w sprawie ubytków we wodzie? 

2. Żeby na przyszłość nie zamykać kasy w zakładzie, gdyby był wzrost pandemii, 

3. Jak wygląda wywóz odpadów komunalnych z terenów niezamieszkałych? 
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Prezes ZGKiM Pan Krzysztof Wodziński – jesteśmy zadowoleni, część poszła do 

REMONDIS. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki -  jak wygląda temat oczyszczalni w 

Wiskitnie? Funkcjonowanie PSZOK z odpadami –papa, styropian itd. 

 

Prezes ZGKiM Pan Krzysztof Wodziński – papy i styropianu nie będziemy odbierać. Są 

specjalne firmy.  Oczyszczalnia w Wiskitnie – jedziemy do firmy w sprawie przetargu. 

 

Kierownik Oczyszczalni w Koronowie Pan Maciej Szlagowski – działania w roku 2019 

były robione przeglądy i plombowanie hydrantów. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Skotnicki – czy wiemy na temat niezidentyfikowanych 

hydrantów na terenach prywatnych? 

 

Kierownik Oczyszczalni w Koronowie Pan Maciej Szlagowski – na dzień dzisiejszy 

mamy zidentyfikowane wszystkie hydranty. Są to też hydranty nie na terenach prywatnych. 

 

Prezes ZGKiM Pan Krzysztof Wodziński – każda beczka, która wyjeżdża jest 

sprawdzona. Dzięki temu unikniemy zanieczyszczenia naszej oczyszczalni. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk – czy 

jest pomysł, jak dotrzeć do osób, które mają zadeklarowanych mniej osób niż w 

rzeczywistości mieszka w gospodarstwie domowym – wywóz odpadów komunalnych. 

 

Prezes ZGKiM Pan Krzysztof Wodziński – my nie możemy tego robić. To Urząd może 

robić. 

 

2a) Informacja z działalności Gminnej Spółki Wodnej w Koronowie. 

 

 



4 
 

Prezes Spółki Wodnej w Koronowie Pan Czesław Januszewski – Gminna Spółka 

Wodna w Koronowie GSW zrzesza 268 członków. 2,5 tys gruntów,  podlega pod GSW. 

GSW pracuje zgodnie ze Statutem. Jej Zarząd jest 7 osobowy. W tym Przewodniczący 

Spółki i członkowie Zarządu. Wykaz członków wraz z ilością hektarów melioracyjnych 

otrzymaliśmy od Wód Polskich. My nie zarabiamy. Utrzymujemy się ze składek, które 

otrzymujemy, a także od marszałka, Wojewody, Starosty, Burmistrza. Żeby otrzymać 

dotację, są wytyczne. Zwołanie Walnego Zgromadzenia. Zarząd pracuje społecznie. Nie ma 

następców. Chętnie ja, czy Zarząd, oddalibyśmy to młodym. Ale nie ma chętnych. Trzeba 

młodych przysposobić, ale jest problem. Na każdym Walnym Zebraniu jest to samo. Taki 

problem jest w całym kraju. Młodych można na palcach policzyć. Myślę, że gdyby to było 

jeszcze za pieniądze, byłoby więcej. Nad GSW nadzór sprawuje Starostwo Powiatowe. 

Największy problem jest w Wilczu. Chodzi o najgorszy rów, który wymaga konserwacji. 

Oprócz Zarządu pracuje u nas kierownik łącznie z księgową na ½ etatu, za najniższe 

krajowe. 

 

Radny Pan Bogusław Guziński – w wyniku otrzymanych dotacji można było 

przeprowadzić poważne prace. To jest duży kawał roboty. Ja chylę czoła przed Panami. Ja 

proszę Pana Przewodniczącego o informację, żeby w tej dotacji nie było potrzeby wkładu 

własnego. 



5 
 

Prezes Spółki Wodnej w Koronowie Pan Czesław Januszewski – dobrze by było, 

żebyśmy byli zwolnieni z wkładu własnego w przypadku dotacji z gminy. Sytuacje w naszej 

gminie  to są zaniedbane od wielu lat. Ja jestem Przewodniczącym GSW od 2005r. i znam 

realia. Staramy się nawet przeprowadzić inwestycje tam gdzie nie ma członków GSW. Jest 

to pomoc dla rolników. Są tacy, co nie płacą i narzekają. Raz na 10 lat zgodnie ze Statutem 

są przeprowadzane zebrania walne. Na te zebrania są zapraszani wszyscy członkowie 

danych sołectw. W zeszłym roku, także zebrania były w 10 sołectwach: Popielewo, Huta, 

Wiskitno, Łąsko Wielkie, Łasko Małe, Sitowiec, Wilcze, Mąkowarsko, Lucim, Gościeradz. 

Na tym zebraniu Walnym wybrani są delegaci. Rolnicy się spotykają. Każdy przedstawia 

swoje problemy. Co roku odbywają się Walne Zebrania.  My staramy się współpracować z 

Wodami Polskimi. W tym roku zaszła także potrzeba, bo rolnicy zgłaszali na terenie 

Lucimia, Łąsku struga wylewa i w tym roku wylała. Monitowałem to, osobiście nawet 

pojechałem do Chojnic. Jednak ze względu na Koronawirusa  nie było możliwości 

rozwiązania problemu. GSW postanowiła dać swoich ludzi, żeby spuścili tą wodę. Dobrze 

by było, gdybyście Państwo zorganizowali wyjazd radnych, abyście mogli porozmawiać z 

członkami, którzy są niezadowoleni.  

 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz – moja sugestia byłaby także żeby zwiększyć 

aktywność sołtysów. Trzeba byłoby zwiększyć ilość tych spotkań. 

 

3.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Nieobecny radny Pan Tomasz Gordon. Obecnych 5-ciu członków komisji. 

 

Ad.21 Dyrektor Żłobka Samorządowego we Wtelnie, Pani Beata Kokoszczyńska - Gorlicka 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego we Wtelnie. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.22 Dyrektor Żłobka Samorządowego w Koronowie, Pani Beata Kokoszczyńska - Gorlicka 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego w 

Koronowie. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
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„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.10 Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie komisji wrócił radny Pan Tomasz Gordon. Obecnych 6-ciu członków 

komisji. 

 

Ad.11 Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.23 Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały w sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej dla Gminy Jasło. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.27 Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki przedstawił temat dotyczący projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.28 Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki przedstawił temat dotyczący projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Ad.29 Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki przedstawił temat dotyczący projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.30 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Burmistrza Koronowa. 

 

Nieobecny członek komisji radny Pan Henryk Borowicz. Obecnych 5-ciu członków 

komisji. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.14 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Na posiedzenie komisji wrócił radny pan Henryk Borowicz. Obecnych 6-ciu członków 

komisji. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.15 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.16  Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta – punkt 16 będzie zdjęty z porządku obrad. 

 

Ad.17 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
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Mąkowarsko. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.18 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty 

targowej oraz sposobu jej poboru. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.19  Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta – punkt 19 będzie zdjęty z porządku obrad. 

 

Ad.24 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu finansowego do spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Koronowie Sp. z o.o. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym  się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.25 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej  - działki ewidencyjnej nr 1027/7 położonej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.26 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę nr 1127/5 położoną w 

Koronowie, będącej we własności Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Ad.12 Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Jolanta 

Dombrowska-Chmielek przedstawiła projekt uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jana Pawła II – Lipkusz” dla terenu 

położonego w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.13 Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Jolanta 

Dombrowska-Chmielek przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

do realizacji zamierzenia   pn. „Obwodnica Koronowa”. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.20 Dyrektor M-GZE w Koronowie Pani Ewa Chytła przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie  określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Koronowo w roku szkolnym 

2020/2021. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Sprawy bieżące komisji. 

Przewodniczący Komisji odczytał informację w sprawie strat w rolnictwie spowodowanych 

przymrozkami wiosennymi w gminie Koronowo. 

Informacja stanowi załącznik 3 do Protokołu Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji odczytał informację w sprawie Powszechnego Spisu Rolnego. 

Informacja stanowi załącznik 4 do Protokołu Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji odczytał pismo od Spółdzielni Socjalnej „Koronowianka”. 

Informacja stanowi załącznik 5  do Protokołu Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji odczytał pismo od Pana W.Sz. 

Informacja stanowi załącznik 6  do Protokołu Komisji. 
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Wniosek Komisji: 

Przedstawić koszty poniesione przez Gminę Koronowo na dowozy dzieci do szkół w latach 

2017 – 2020. 

 

Podczas posiedzenia Komisji radni podjęli decyzję o zaproszeniu Pana W.Sz. na kolejne 

posiedzenie Komisji w celu wyjaśnienia pisma przedstawionego na posiedzeniu Komisji i  

rozszerzenie porządku obrad kolejnego posiedzenia Komisji w miesiącu wrześniu. 

 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

o godz. 13.35 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                          / - / Tomasz Skotnicki 


